



中國香港單車總會有限公司

THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
國際單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

新聞稿

中國香港代表隊勢站上 UCI 單車花式世界盃及亞洲室內單車錦標賽頒獎台

2024 UCI 單車花式世界盃、第十五屆亞洲室內單車錦標賽及香港公開賽將於 2024 年 8 月 10 至 11 日在柴灣體育館舉行，中國香港代表隊近年於世界賽都能奪得亮麗成績，有望憑主場之利站上世界盃頒獎台。

匈牙利代表隊及德國運動員包括 2023 年女子單人世界冠軍 Ramona 雷蒙娜已陸續到港，並會參加 8 月 5 日至 8 日在柴灣體育館舉行的賽前訓練營，以適應場地並同時與本地運動員作交流。賽事籌委會主席李植源先生表示：「我們非常榮幸能邀請匈牙利前世錦賽男子單人第四名的史安 Schon Martin 及德國前世界男子雙人冠軍羅爾夫 Rolf Halter 擔任訓練營的導師，協助指導本地運動員提升至最佳狀態。」，其餘來自奧地利、意大利、瑞士、馬來西亞、日本、中國澳門等好手亦將於未來數天悉數抵港，大戰一觸即發。

時隔 8 年香港再次主辦亞洲室內單車錦標賽，亞洲列強包括日本、馬來西亞、中國澳門及東道主中國香港將爭奪 11 個亞洲冠軍獎項。中國香港花式隊教練何萃敏女士表示：「今次對手雖然強勁，但我們有極大信心可取得世盃前三名；亞洲賽方面，現時第二梯隊男女青少年運動員日趨成熟，希望憑地主之誼再創佳績，盡掃獎牌。」

香港公開賽單車球賽事方面，首次有女子單車球隊參與，來自日本的 2023 年世界錦標賽亞軍得主女子運動員木澤佐椰茄 Sayaka Kizawa 將與隊友挑戰來自德國、日本、泰國及中國香港的男子單車球隊，首次男女同場競技，將是香港單車球運動的歷史性突破。

香港公開賽於 2024 年 8 月 10 日及 2024 UCI 單車花式世界盃、第十五屆亞洲室內單車錦標賽於 8 月 11 日在柴灣體育館舉行，是次賽事免費入場，歡迎市民到場支持中國香港運動員。

如有垂詢，歡迎聯絡項目經理李俊諺先生(電話: 2504 8240) 或賽事總監成秀萍女士 (電話: 9070 4291)，詳情可瀏覽賽事網址 <https://www.cycling.org.hk/hko2024>。

中國香港單車總會有限公司

二零二四年八月六日

Room 1015, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong
香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑1號奧運大樓1015室

Tel 電話: (852) 2504 8176 Fax 傳真: (852) 2834 3715 Email 電郵: info@cycling.org.hk Website 網頁: www.cycling.org.hk



中國香港單車總會有限公司

THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
國際單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

Press Release

6th August 2024

Hong Kong, China Team strives for the medals of 2024 UCI Artistic Cycling World Cup & 15th Asian Indoor Cycling Championships

2024 UCI Artistic World Cup, 15th Asian Indoor Cycling Championships and Hong Kong Open will be held at Chai Wai Sports Centre on 10th and 11th August 2024. Hong Kong, China Team has clinched outstanding results in overseas competitions in recent years, there is a good chance for the team to achieve remarkable results during the above events.

Some of the overseas riders have already arrived Hong Kong, including Ramona Dandl from Germany, the Champion of Single Women Elite in 2023 World Championships and Hungary Team. They will be joining the pre-training camp which held from 5th to 8th August at Chai Wan Sports Centre, for preparing the events and to exchange their experience to the local riders. “We are glad to invite Schon Martin from Hungary, the former 3rd runner-up in Men Single of World Championships and Rolf Halter from Germany, the former World Champion in Men Pair to be the instructors of the training camp and help our riders to achieve the best results for the competitions.” Mr. LI Chik Yuen Alfred, the Chairman of Organizing Committee said. Other teams from Austria, Italy, Japan, Malaysia, Macau, China and Switzerland will arrive Hong Kong soon, our indoor cycling fans are eager to watch their superb performance.

The Cycling Association of Hong Kong, China hosts the Asian Indoor Cycling Championships again since 2016. Japan, Malaysia, Macau, China and our home team will compete for 11 categories of the championships with full gear. “We will try our best to be the top three in the Artistic Cycling World Cup. Our second tier team is coming up strength to strength. They are strong enough and shall clinch all medals in the Asian Championships.” Ms. HO Shui Man Betsy, the coach of artistic cycling team of Hong Kong, China said.

It is the first time for the women team to compete in the Cycle-ball event of Hong Kong Open. Sayaka Kizawa from Japan, the 1st Runner-up of Women Elite Cycle-ball in 2023 Indoor Cycling

Room 1015, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong
香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑1號奧運大樓1015室

Tel 電話: (852) 2504 8176 Fax 傳真: (852) 2834 3715 Email 電郵: info@cycling.org.hk Website 網頁: www.cycling.org.hk



中國香港單車總會有限公司

THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員：
國際單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

World Championships will compete with the men teams from Germany, Japan, Malaysia, Thailand as well as Hong Kong, China. It is a historical moment in the development of cycle-ball in Hong Kong.

2024 UCI Artistic Cycling World Cup, 15th Asian Indoor Cycling Championships and Hong Kong Open will be held at Chai Wan Sports Centre on 10th & 11th August 2024. The admission is free and the general public is welcome to join and to support the riders.

For enquiries, please contact Event Manager, Mr. Ivan LEE at 2504 8240 or Race Director, Ms. Semeul SHING at 9070 4291 or visit the website: www.cycling.org.hk/hko2024 for details.

The Cycling Association of Hong Kong, China Limited

Photo



Ramona Dandl, Champion of 2023 World Championships – Single Women Elite

Room 1015, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong
香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑1號奧運大樓1015室

Tel 電話: (852) 2504 8176 Fax 傳真: (852) 2834 3715 Email 電郵: info@cycling.org.hk Website 網頁: www.cycling.org.hk



中國香港單車總會有限公司
THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED
(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
國際單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

Reference: Facebook – 2023 UCI Cycling World Championships

Room 1015, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong
香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑1號奧運大樓1015室

Tel 電話: (852) 2504 8176 Fax 傳真: (852) 2834 3715 Email 電郵: info@cycling.org.hk Website 網頁: www.cycling.org.hk